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Abstract (en)
[origin: WO2016012126A2] The invention relates to a single hand watch for the analogue display of the time, at least in hours and minutes,
comprising a stationary hour dial (5), a minute dial (7) which rotates at least approximately continuously about a centre (27) and a hour hand (3)
which rotates at least approximately continuously in the clockwise direction about the centre (27). The hour hand (3) performs a complete rotation in
12 hours or 24 hours and the minute dial (7) turns 13 or 25 times in the clockwise direction or 11 and 23 times in the anti-clockwise direction faster
than the hour hand (3).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Einzeigeruhr zur analogen Anzeige der Uhrzeit, mindestens in Stunden und Minuten, aufweisend ein
stillstehendes Stundenzifferblatt (5), ein sich wenigstens annähernd kontinuierlich um ein Zentrum (27) drehendes Minutenzifferblatt (7) und einen
sich wenigstens annähernd kontinuierlich im Uhrzeigersinn um das Zentrum (27) drehenden Stundenzeiger (3), wobei der Stundenzeiger (3) in 12
bzw. 24 Stunden eine volle Umdrehung ausführt und das Minutenzifferblatt (7) sich im Uhrzeigersinn 13 bzw. 25 mal oder im Gegenuhrzeigersinn 11
bzw. 23 mal schneller dreht wie der Stundenzeiger (3)
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